
Referat fra styringsgruppemøte Bygdevekst Indre Namdal 

Dato: 13.november 2024     

    

Tid og sted:Teams, kl 08.30-09.30 

Tilstede:    

Styringsgruppe: Kennet Tømmermo Reitan, Tor Erling Inderdal, Elisabeth V Bjørhusdal, 
Ann Jeanett Klinkenberg,   

Observatører: Øystein Sende, Patrik Lundgren, Yngve Holm, Bjørn Ståle Aalberg.     

Prosjektleder: Borgny Grande (ref)     

   

Sakliste:    

Sak 1: Status siden sist 

- Deltatt på innovasjonsnettverk for disktriktskommuner  
- Arbeidsgruppemøte utviklingsmiljø  
- Arbeidsgruppemøte felles legetjeneste  
- Oppfølgingsmøte Oxford rescours  

 

Møter fremover:  

- Husbankmøter  
- Møter med samarbeidspartnere om handlingsplan  
- Fremtidsverksted 
- Arbeidsgruppemøte felles legetjeneste  

Vedtak:  

 Statusen ble tatt til orientering.  

  

 

Sak 2: Innspill til handlingsplan  

Alle formannskap og/ eller kommunestyrer har blitt orientert og diskutert innspill til 
handlingsplan.  



I møtet trenger prosjektleder noen innspill på hva som bør prioriteres, jobbes videre 
med osv. Disse innspillene blir tatt med videre inn i arbeidet med handlingsplan 2025, 
og i møter med samarbeidspartene.  

Momenter fra møtet:  

Røyrvik og Grong har gjennomført innspillsrunder i kommunestyrene. Lierne og 
Namsskogan gjennomfører dette torsdag 14.november. Innspill fra møtene sendes inn 
til prosjektleder og blir med i videre prosess med utarbeidelsen av handlingsplan.  

Vedtak:  

Styringsgruppen tar saken til orientering 

 

Sak 3 Utvidet styringsgruppemøte 5. des 

For å få til gode diskusjoner om prioritering og hva som er viktigst er det ytret et ønske 
fra kommunedirektørene om en heldag med fysisk møte den 5. desember. Der må vi 
diskutere handlingsplan 2025, prioriteringer, arbeidsmåte blant annet.  

Vedtak:  

Styringsgruppemøtet 5 desember gjøres om til heldagsmøte med kommunedirektører 
og ordførere.  

 

Sak 4: Møteplan  

Det er et ønske å samkjøre deler av møteplanen for neste år. Det er laget en 
ønskeliste til møteplan:  

Dato/ 
Uke Forum Innhold  kommentar:  

06.ja
n 

Felles 
Formannskap 

felles legetjeneste, 
interkommunal strategisk 
plan, handlingsplan 2025  

kan formannskapene gi fullmakt til 
styringsgruppen for endelig 
innsending?  

10.ja
n styringsgruppe 

felles møte med Rindal/ Holtålen og Trøndelag Fylkeskommune for å 
planlegge det årlige politisk møte i februar  

15.ja
n innsending av endelig handlingsplan 2025 

 

Uke 5 Formannskap 

muligheter til å komme med innspill til politisk møte, orientering om 
endelig handlingsplan og tidsplan, interkommunal strategisk plan, 
felles legetjeneste på høring  

Uke 6 Kommunestyre lik som formannskap  
 



11. 
og 12 
febru
ar styringsgruppen felles politisk møte mellom dep, fylkeskommune og kommuner  

Uke 
14  

Felles 
kommunestyrem
øte 

tillit, rapportering på samarbeid vi har, se fremover mot ny 
handlingsplan, omdømme/ rekruttering  

uke 
18  Formannskap  

halvårsrapportering på Handlingsplan, justeringer av tiltak, frist 1.juni, 
felles legetjeneste vedtak, mulig vedtak ifht utviklingsmiljø  

uke 
19 Kommunstyrer likt som formannskap  

 

uke 
43 

Fellles 
kommunstyre 

rapportering på handlingsplan, stak ut kursen for 2026 for samhandling, 
utviklingsmiljø  

uke 
46 Formannskap  handlingplan 2026 

 

Uke 
47 Kommunestyre handlingplan 2026 

 

15.de
s innsending første utkast handlingsplan 2026 til KDD  

    

 

Vedtak:  

Møteplanen tas som et innspill til planlegging av møteplan for neste år i de enkelte 
kommunene.  

 

Sak 5: Status fra kommunene 

Ordførerne orienterer om saker som har betydning for arbeidet i Bygdevekst.  

Grong:  

- Budsjett og økonomiplan har fokus. 
- Opptatt av å realisere felles legetjeneste 

Namsskogan:  

- Budsjett og økonomiplan har fokus 
- Jobbes med etterbruk av Trones skole 
- Datasentret og planer fremover 

Røyrvik:  



- Styremøte i Omstillingsprogrammet der samhandling med Bygdevekst ble 
diskutert 

- Mange søknader på stillinger etter rekrutteringstilskudd 
- Ser på mulighetene rundt kommunehuset som felles kontorlokaler  
- Budsjett og en vanskelig økonomisk situasjon  
- Gruvesaken 

Lierne:  

- Budsjett og økonomiplan har fokus 
- Ser på mulighetene for å unngå vikarbyrå i forbindelse med budsjett 
- Opptatt av felles legetjeneste 
- Jobber med Lierne Utvikling som motor i et nytt coworkingareal 

 

Vedtak:  

Styringsgruppen tar saken til orientering.  

 

Sak 5: Eventuelt 

- Innspill til “feel -good” saker 
o Styringsgruppen kommer med forslag på navn innen følgende tema:  

▪ Helse 
▪ Integrering – folk som har kommet til kommunene våre langveis fra 
▪ Spennende næringsliv og gode historeier 

 

 

 

 

 


